



## **VERSLAG LEDENVERGADERING DORPSRAAD GENDEREN D.D. 18 MEI 2011 IN HET DORPSHUIS.**

Aanwezige bestuursleden: M. Bouman, C. Branderhorst, C. Colijn, M. van Hemert, A. de Jong, P. van Kessel, H. van Mersbergen, R. Punt, L. Ruberg, P. Thur  
Afwezig met kennisgeving: C. v.d. Kevie

### **1. Opening**

De voorzitter heet de aanwezigen hartelijk welkom

### **2. Mededelingen**

De ingekomen stukken worden bij punt 5 behandeld.

### **3. Verslag vorige vergadering d.d. 1 december 2010**

Bewoners die niet over een computer beschikken, zijn helaas niet in de gelegenheid om digitaal van het verslag van de ledenvergadering kennis te nemen. Cees Colijn geeft aan dat deze bewoners altijd de bestuursleden van de Dorpsraad kunnen aanspreken, als ze met vragen zitten. Voortaan zullen wij vóór aanvang van de vergadering een leespauze inlassen. Joop Lankhaar zal op de website (genderen.org) een link maken waarop alle tot nu toe gehouden ledenvergaderingen van de Dorpsraad komen te staan. Lya stuurt deze informatie naar hem toe. **Actie Lya**

N.a.v. het verslag:

Punt 3 - *Aanpak hangjongeren Ruiterhof*. Onlangs heeft het dagelijks bestuur hierover een gesprek met burgemeester F. Naterop gehad. De burgemeester gaf aan dat Aalburg bezig is om overlast door jongeren stapsgewijs aan te pakken. De groepen die de overlast veroorzaken heeft men in beeld. In eerste instantie zal de jongerenwerker deze jeugd aanspreken. De politie zal daar waar nodig worden ingeschakeld. De ouders van deze jongeren zullen worden aangesproken op het gedrag van hun kinderen. Over de verdere voortgang van zaken zal de Dorpsraad door de gemeente worden geïnformeerd.

Mochten de acties niets opleveren, dan zal harder worden opgetreden en is men van plan onder anderen de rekening van vernielingen bij de vanden neer te leggen.

Mevr. Lamers deelt mee dat zij een paar maanden geleden heeft gesproken met Esther Mans. Het lijkt erop dat momenteel het vandalisme al iets minder is geworden.

Afgesproken wordt nieuws en eventuele vervolgstappen over dit onderwerp op de website te plaatsen. **Actie Lya**

Mevr. Lamers wil weten hoe het staat met uitbreiding van de verlichting op de Ruiterhof. Er is alleen verlichting bijgekomen bij de honden uitlaatplaats. De Dorpsraad zal bij de gemeente wéér aandringen op extra verlichting. **Actie Cees C**

*Stand van zaken aanpak oversteek Ruiterhof/Hoefstraat*. Cees deelt mee dat de politiek dit van de lijst had geschrappt. Wij hebben dit weer aangekaart en ons ongenoegen over dit besluit uitgesproken. De verkeerssituatie zoals deze nu is, is namelijk erg gevaarlijk. De heer R. van

Dommelen heeft toegezegd dit punt weer terug te plaatsen op de actielijst. Wij zullen ons best doen dat de uitvoering hiervan op de najaarsbegroting komt. **Actie Cees C**

#### **4. Terugkoppeling uit de diverse klankbordgroepen IDOP**

*Marktplein/muziektent:* Arie de Jong geeft de stand van zaken weer. Dit jaar is gestart met de verdere ontwikkeling van het marktplein/muziektent. Een aantal omwonenden is, samen met betrokkenen van de gemeente en twee bestuursleden van de Dorpsraad, de afgelopen maanden een drietal keer bijeen geweest. De heer R. van Dommelen heeft een 'vlekkenplan' van de situatie daar gemaakt. De heer Hoevenaren is daarmee langs de direct omwonenden gegaan. Arie de Jong heeft dit vervolgens ingebracht tijdens de bestuursvergadering van de Dorpsraad.

Naar voren is gekomen dat vlekkenplan 1 de voorkeur heeft om mee verder te gaan. De heer R. van de Mooren is gevraagd om een tent te ontwikkelen die demontabel is. Hij gaat hiermee aan de slag.

De heer G. van Hoevenaren benadrukt namens de omwonenden dat zij verre van gelukkig zijn met de situatie die zal gaan ontstaan.

*Dorpshuis:* Cees Colijn deelt mee dat alles volgens plan verloopt. De nieuwe keuken is besteld en wordt binnenkort geplaatst. Voor de overige aanpassingen is een stappenplan gemaakt. Deze punten worden binnen een jaar afgewerkt. Jo de Besten coördineert dit.

*Recreatie Wandelpaden/Fietspaden:* Rinus Punt meldde dat hij vorige week nog contact heeft gehad met de gemeente over dit onderwerp. Er is helaas nog geen vooruitgang geboekt. De boeren waarmee onderhandeld moet worden, stellen niet graag land voor dit doel beschikbaar. Hij blijft contact onderhouden met de gemeente en denkt desgevraagd mee over een eventuele oplossing.

#### **5. Besteding gedeelte kasgeld/bespreking ontvangen suggesties**

Tot nu toe is er niets concreets naar voren gekomen voor besteding van het geld ten behoeve van de jeugd. Na onderling overleg wordt besloten dit geld voorlopig te blokkeren. Binnenkort heeft Wilma Stravers nog contact met een jeugdwerker van de gemeente. Marco van Hemert meldt dat in plaats van Corine Vos weer iemand anders jeugdzaken gaat begeleiden. Voor de besteding van het geld moeten we een duidelijk doel voor ogen hebben. In ieder geval wordt het geld niet besteed aan donaties of sponsoring. Mocht er niets concreets voor de jeugd naar voren komen, dan is het de bedoeling het geld aan een algemeen belang te besteden. Daarover zal dan tijdens de ledenvergadering suggesties ingebracht kunnen worden. Enkele suggesties die nu al naar voren kwamen waren onder anderen een zitje bij het Dorpshuis, een project voor *social sofa's* (mozaïek).

#### **6. Creëren van draagvlak**

De heer Hoevenaren wil dit punt toevoegen aan de agenda. Hij geeft aan dat hierover melding wordt gemaakt in het convenant. Peter van Kessel geeft een toelichting op de betekenis van draagvlak en benadrukt dat de Dorpsraad haar best doet het belang van ons allen te behartigen.

#### **7. Toelichting komende enquête woonbehoefte Genderen**

Binnenkort wordt bovenstaande enquête – die tot doel heeft de woonbehoefte te peilen - huis-aan-huis bezorgd onder de bevolking van Genderen. De resultaten worden vervolgens verwerkt in een rapport. Daarmee willen we de politiek laten zien wat er daadwerkelijk leeft onder de bewoners. De uitslag van de enquête gaat direct naar de gemeente. De bewoners zullen via de website over het resultaat worden geïnformeerd. **Actie Peter van Kessel**

Voor alle duidelijkheid, de enquête gaat nu alleen over woonhuizen en niet over huisvesting van bedrijven. Eerst wordt de woonbehoefte geïnventariseerd, daarna kan eventueel de bedrijfshuisvesting aan bod komen.

## **8. Start AED cursus najaar 2011**

De AED cursus die in het voorjaar is gehouden, is succesvol afgesloten door 38 cursisten. In september of oktober is er weer gelegenheid om deze cursus te volgen. De kosten bedragen € 20 voor twee avonden van twee uur. Een herhalingscursus (één avond) kost eveneens € 20. Die is nodig om de geldigheid van het behaalde certificaat te verlengen. De bewoners van Genderen kunnen zich opgeven bij Paul Thur, Hoefstraat 41a. Tel. 361580

## **9. Rondvraag**

- AED Cursus: Aan het volgen van de AED cursus is geen maximum leeftijd gebonden.
- Bestuurswisseling: Gevraagd wordt om in oktober op de website te melden wie van de bestuursleden aftredend en wel of niet herkiesbaar zijn. **Actie Lya**
- De verslagen van de tot nu toe gehouden ledenvergaderingen zal Joop Lankhaar op de site zetten. Lya stuurt deze verslagen naar hem toe. **Actie Lya**
- Milieuparkje Ruiterhof: Er is helaas geen geld beschikbaar voor een ondergronds parkje.
- Verkeerssituatie Hoefstraat/Ruiterhof. Gemeld wordt dat twee vergaderingen terug wethouder Loes Lijmbach gezegd heeft, dat zij daar de volgende dag de gevaarlijke situatie zou bekijken. Cees Colijn meldt dat zoals het er nu naar uit ziet deze situatie in 2012 aangepast zal zijn.

## **10. Sluiting**

Cees Colijn sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun aanwezigheid.

Opgesteld door Lya Ruberg  
28 mei 2011